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“S’ha modificat el projecte per tal d’adaptar-lo a les 

necessitats reals del municipi”, aquesta és la frase 

amb la que la regidora d’esports Aida Alcaide va iniciar 

el discurs d’inauguració de la reforma del pavelló 

municipal ara fa 6 mesos. 

 

Quina és la realitat del municipi? La realització 

d’activitats esportives fora del pavelló municipal per la 

manca d’espai de les sales? No hem necessitat ni tant 

sols 4 mesos per veure que la realitat del municipi era 

una altra i que l’equip de 

govern de l’Ajuntament de 

Torrelavit s’ha equivocat 

amb aquest projecte. 

 

És constatat per totes les persones que actualment 

utilitzen aquestes sales que s’han quedat petites, que 

no son funcionals i que obliguen a seguir realitzant 

activitats al Casal de Cultura, alterant d’aquesta manera 

el correcte funcionament d’aquest darrer espai. El 

pavelló municipal de Torrelavit se’ns ha quedat 

PETIT i ho ha fet després d’una inversió de prop de 

400.000€, on així doncs el més destacable ha estat la 

millora dels vestidors. 

 

Torrelavit mereixia un projecte més ambiciós, que 

garantís el futur de l’activitat esportiva al nostre 

municipi, que ens permetés fomentar-ne l’activitat i lluny 

d’això hem de continuar realitzant algunes activitats en  

d’altres  espais  i  estudiar  la  possibilitat de desdoblar  

 

grups per tal de reduir el nombre de participants amb 

l’increment de cost que això suposa. 

El projecte de reforma inicial aprovat per l’anterior equip 

de govern contemplava la creació de nous espais i 

noves sales amb unes millors dimensions i posava 

l’equipament a l’alçada del que Torrelavit es mereix, era 

un projecte pensat per ara i pel futur del poble. 

 

Des de Junts per Torrelavit denunciem la mala gestió 

realitzada per l’equip de govern i el que considerem 

un greu error en la destinació 

d’aquests 400.000€ en un 

projecte que ha quedat 

desfasat pràcticament abans 

de ser utilitzat. 

 

Lamentem profundament que es vagi desestimar el 

nostre projecte tant sols per motius “polítics” i que 

aquesta decisió hagi acabat afectat a totes i tots els 

Torrelavitencs i molt important també a l’economia de 

l’Ajuntament. 

 

En reiterades ocasions vàrem fer incís en que aquest 

“nou” projecte no era suficient i que els espais habilitats 

per a la realització d’activitats eren petits, sempre 

vàrem rebre la mateixa resposta, una negació al que ha 

acabat sent una realitat.Una mala gestió i una mala 

decisió que algú hauria d’assumir-ne les 

conseqüències 

 

Torrelavit no s’ho mereix! 

  

TORRELAVIT EN MINIATURA (CAPÍTOL i) 

“Una mala gestió i una mala 

decisió que algú hauria 

d’assumir-ne les conseqüències” 



 

 

La primera bona nova que tindrem els veïns i veïnes de 

Torrelavit aquest any que està a punt de començar és 

l’increment de la Taxa d’escombraries en un 

14,15%, que suposa passar de 170,00 € a 194,00 € per 

rebut, increment aprovat amb els vots favorables d’ERC 

i VIT i en contra de JxT, i que no té en compte 

l’increment que suposarà la implementació del servei 

de recollida porta a porta. 

Certament, l’any 2022 s’incrementa el cost general de 

la despesa de la recollida de residus a tots els municipis 

que formem part de la Mancomunitat Penedès-Garraf a 

la que se li ha d’afegir l’increment que implicarà la 

implantació del sistema de recollida porta a porta als 

municipis de Mediona, Sant Quintí de Mediona, Sant 

Pere de Riudebitlles, Torrelavit, Sant Sadurní d’Anoia i 

Olèrdola. 

No obstant això, sorprèn que d’aquests municipis que 

ens trobem en la mateixa situació –és a dir, els que 

tindrem doble increment- sigui únicament Torrelavit 

el que incrementi la taxa d’escombraries un 14,15%, 

però sorprèn encara més  que ni Mediona, ni Sant 

Quintí ni Sant Pere de Riudebitlles ni Olèrdola han 

aprovat cap increment.  

Perquè Torrelavit sí? Únicament per voluntat 

política…perquè en un any com el 2022 que totes les 

administracions tindran la llibertat per utilitzar el 

romanent de tresoreria –estalvi de l’ajuntament- es 

podria haver assumit aquest cost perfectament sense 

necessitat d’incrementar la pressió fiscal als veïns i 

veïnes de Torrelavit en un període tan convuls 

socialment i econòmicament parlant –increment de 

l’electricitat, gas, aliments…-   

Doncs sí, aquest és l’equip de govern que predica que 

treballa en benefici de tots i cadascun dels 

torrelavitencs i torrelavitenques però que en els temes 

realment importants se n’oblida. 

 

 
Des de Junts per Torrelavit volem donar la benvinguda a la nova junta del Casal de la Gent Gran de Torrelavit. Els 

desitgem molts encerts en aquesta nova etapa que de ben segur se’n sortiran i gaudiran perquè quan les coses es fan 

amb il·lusió, funcionen.  

També, aprofitem per donar les gràcies a l’anterior Junta per tots els anys que han dedicat a tirar endavant el Casal de 

la Gent Gran, organitzant àpats, sortides, viatges. Han estat molts anys de dedicació i ens sap greu que finalment, 

durant aquest darrer any no hagueu pogut gaudir d’aquest final d’etapa com us mereixíeu.  

Molta sort a tots/es. 

 

 

Des de Junts per Torrelavit volem donar les gràcies a totes aquelles persones que van estar al peu del canó des del 

primer dia per fer front a la COVID-19. A tot el personal sanitari que des d’un inici i de manera incansable van ajudar a 

les persones contagiades i als seus contactes estrets.  

La situació que es va viure als hospitals era precària i gràcies a totes aquelles persones que de manera altruista van 

elaborar material de protecció individual, com ara mascaretes, bates, obridors automàtics, així com peces pels 

respiradors artificials es va poder seguir endavant. Així doncs, només ens queda repetir-vos, moltes gràcies a tots i 

totes.  

 

QUAN S’ACTUA UNICAMENT PER “VOLUNTAT POLÍTICA”....... 

NOVA JUNTA CASAL DE LA GENT GRAN 

AGRAÏMENT A LES COSIDORES 

 


